
LLŠF Valdes sēde
202.gada 8.februārī, sākums plkst.19.00

attālināti, platformā Google Meet

Protokols

Vada: Jānis Jakubanecs
Protokolē: Agate Zālīte
Piedalās:

Valde: Jānis Jakubanecs, Mārtiņš Vītols, Jeļena Sergejeva
Klausītāji: Agate Zālīte, Nikolajs Siņņikovs, Marina Rjabkova

Darba kārtība:

1. Par LOK bronzas sastāva finansu izlietojumu.
2. Par federācijas biedra naudu un klubu izslēgšanu no federācijas.
3. Par SK Amazones ieniegumu.
4. Par Funkcionālo darbspēju testiem U16-U23.
5. Citi

a. Par LJČT nolikumu.
b. Par tiesnešu siltajām jakām.
c. Par BČ un LČ vizuālo noformējumu.
d. Par WA treneru apmācību 2.līmeni

Piedalās 3 no 5 valdes locekļiem - valde ir lemttiesīga.

1. Tā kā D.Blāze ir iekļuvis LOV bronzas sastāvā un ieguvis finansējumu 8000 EUR
apmērā. Valde lemj pieķirt atbalstu šādā veidā: pabalsts 150 EUR/mēnesī vienu gadu
un 6200 EUR treniņu un sacensību procesiem.
Par - 3, Pret - 0, Atturās - 0.

2. Uz tekošo dienu par 2021.gadu ir samksājuši visi klubi. Par 2022.gadu nav maksāts
Stiegra, DRLŠSK, Ķekavas šautra, Tebras loki, Lindales uguns. Valde lemj dot
iespēju apmaksāt biedra naudu līdz 1.martam, ja tas netiks darīts, sportistiem netiks
dota iespēja piedalīties federācijas sacensībās (jauniešu čempionātā varēs
piedalīties pēc nefederācijas sportistu noteikumiem). Valde lemj sagatavot rēķinus
par 2023.gadu un ļaut klubiem tos apmaksāt līdz 1.jūlijam.
Par - 3, Pret - 0, Atturās - 0.

3. Par SK Amazones ieniegumu. Valde pieņem zināšanai un lemj sagatvot rakstisku
atbildi.
Par - 3, Pret - 0, Atturās - 0.

4. Par Funkcionālo darbspēju testiem U16-U23. LOV dod iespēju par samazinātu
maksu iziet medicīniskos testus. Valde lemj finansēt testus līdz 6 jauniešu izlases
dalībniekiem, kuri ir izpildījuši vismaz A vai B normatīvus.
Par - 3, Pret - 0, Atturās - 0.

5. Citi
a. Par LJČT nolikumu.

Valde izskata nolikuma projektu. Lemj atļaut piedalīties bez ID numura un
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aktīva statusa Ianseo datubāzē. Valde apstiprina nolikumu un uzdod A.Zālītei
to publicēt mājaslapā.
Par - 3, Pret - 0, Atturās - 0.

b. Par tiesnešu siltajām jakām - uzdot J.Sergejevai pasūtīt flīša jakas ar
izšuvumiem, par federācijas līdzekļiem tiem tiesnešiem, kas vismaz divas
reizes tiesājuši federācijas sacensības 2022.gadā.
Par - 3, Pret - 0, Atturās - 0.

c. Par BČ un LČ vizuālo noformējumu - uzdot M.Vītolam noskaidrot cenas un
iespējas banera/fotosienas, pludmales karogu un J.Segejevai rollupu
izgatavošanai.
Par - 3, Pret - 0, Atturās - 0.

d. Par WA treneru apmācību 2.līmeni - valde uztic N.Siņņikovam izskatīt iespējas
un veikt komunukāciju ar visām iesaistītajām personām, lai noskaidrotu
izmaksas un iespējas. Valde apsola līdzfinansēt apmācības.
Par - 3, Pret - 0, Atturās - 0.

Sēde tiek slēgta 20.30

Protokolēja:                                                                                                   A.Zālīte

Prezidents:                                                                                            J.Jakubanecs

Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu.
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